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Tilstade
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Ingrid B. Møgster
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Anne Olset
Robert Kaupang Sæle
Beate Kilvik Telle
Solfrid Holm Andersen 

Evaluering LEGO-kafe
Det var eit vellukka arrangement med ca 70 besøkende med stort og smått.
Det holder med to timar. Elevane syntes det var kjekt med loppemarked og fekk inn rett over kr 
4000,-
Me fekk og inn ein del lego til skulen som allerede er tatt i bruk.

-

Open hall

Prøveordning med 2-3 søndager i fyrste omgang.
Me kan låne skulen sitt utstyr og evnt søkje midler til eget om dette blir ein suksess.
Tidspunkt kl 1200-1400 Søndager. Det er satt opp, og reservert, strandahallen følgande datoer:
7.April, 21.April og 5.Mai

Anette, Robert, Anne og Kathrine fordeler vaktene mellom seg.
Det skal hengast opp plakat på butikken, dele i transponder, i barnehagen og på facebook.
Evelin skal lage plakat

-
Foreldremøte til våren

Anette Børnes har sagt ho kan bidra. Temaet som er vurdert er robuste barn, og språkbruk.
Då dette skal vere eit samarbeid mellom skulen og Fau skal Anette H. ta kontakt med skule og 
høyre om dei har tema som dei vil ta opp.

-
Under eventuelt vart det tatt opp gruppeinndeling på trinnene.
For nokre elevar er det mange grupper og dermed mange elevar å forholde seg til.
Me forstår at ynskje er at alle elevane skal bli kjent og vere ein klasse, men for nokre born blir det 
mykje å forholde seg til.
Har det motsatt virkning? Istadenfor at elevane blir kjent, så blir dei meir utrygg?

Ungane treng forutsigbarhet. 

Anette videreformidler til skulen



-
Chromebook
Er det åpent nett som elevane surfer på, og kjem inn på voksensider dei ikkje burde hatt tilgang til?
Nokre nettsider er stengt. Rektor kan legge inn nettfilter og det er kripos lister som skulen kan 
bestille.
Anette spør rektor om listene er oppdatert.

-
Ein ansatt ved skulen vil søkja om å få ha uteskule.
Alle trinn skal få tilbud om 1 dag ute, men det trengs midler til utstyr.
Fau kan vere behjelpelig med å søkje midler, og om dei har noko å søkje på så kan dei få bruke 
Fau sitt org.nummer.

Evelin skal høyre med Carena om me kan setje Forland Grendalag og Steinsland Ungdomslag på 
søknaden. Høyre med Christel om kånehuset òg vil skrive under.

Det er enklere å få midler om fleire lag går saman og presenterer det som helsetilbud i 
nærområdet.

Edit: Eg, Evelin, har lufta det for Carena. Ho hadde tilfeldigvis samme dag vore i kontakt med Rose 
Mari som er grunneigar av området ved skulen for ho vil få til å lage ein tursti/leikeplass. Ho vart 
inspirert etter ein tur til Spøkelsesskogen på Sekkingstad og vil prøve å få til lignande her. 

-
Er det mogleg å få til eit E-sport rom på skulen?
Då kan det vere til bruk for skulen, og man kan ha ein klubb på ettermiddagar for ungdom som liker 
å game.

Neste møte er satt til 6.Mai kl 1800.

Referent Evelin Revne


